



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Écrivez une lettre à votre ami(e) en décrivant la ville <<Jaipur>> où vous avez visité récemment pour les vacances.

Delhi, le 14 février 2021

Cher ABC

Salut ! Comment vas-tu ? J'espère que tout va bien. Le mois dernier, j'ai visité « Jaipur » pendant mes vacances. Elle est aussi appelée « la ville rose ». C'est une ville très belle et charmante. Les gens sont très gentils. Il fait chaud. J'ai visité Hawa Mahal, Jal Mahal, Jantar Mantar et beaucoup de fortes historiques. J'ai aussi vu les danses folkloriques. Les repas sont très délicieux mais un peu épicés. J'ai goûté Kachori. J'ai visité marche « Bapu » et j'ai acheté les choses traditionnels. Je me suis amusé beaucoup. C'est une ville inoubliable.

Où vas-tu pendant tes vacances ? Écris-moi.

J'attends ta lettre.

Amicalement

XYZ

Write a letter to your friend describing the city "Jaipur" where you recently visited for vacation.

Delhi, February 14, 2021

Dear ABC

Hi! How are you? I hope everything is okay. Last month, I visited "Jaipur" while on vacation. It is also called "the pink city". It is a very beautiful and charming city. The people are very kind. It's hot. I visited Hawa Mahal, Jal Mahal, Jantar Mantar and many historical forts. I also saw the folk dances. Meals are very delicious but a bit spicy. I tasted Kachori. I visited "Bapu" market and bought traditional things. I had a lot of fun. It is an unforgettable city.

Where are you going on your vacation? Write me.

I await your letter.

Kind regards

X Y Z